
 1 

 
 

 
 

 
 

   

               
 

     
      
Verslag FACT-jeugd Platform te Utrecht 
 
Van  : Karin Bonouvrie 
Aanwezig : Nellieke de Koning, Leontien Los, Arien Storm, Jan van Schilt 
     (voorzitter), Mimount Saou, Kees Bastiaanse, Mieke Verschure, Joost  

  Joormann (Mondriaan) 
   

Afwezig : Sita Reinsma (VNN), Lizelotte Vos (GGZ Friesland – Kinnik),  
 Anna van Lübeck (Pro Persona), Irene Havermans, Marco Bottelier, Ilone 
 Kleijberg, Marja Neeleman, Alfred Volkers  

    
Datum en tijd  : Vrijdag 5 september 2014 van 14.00 - 15.30 uur 
Plaats  :  Trimbosinstituut, Da Costakade 45 in Utrecht (Vincent van Goghzaal) 
 
1. Opening en mededelingen 
Jan van Schilt opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder Leontien 
Los van Lucertis, Mimount Saou van Idris en Joost Joormann van Mondriaan. Arien 
Storm deelt mede dat University Medical Center Groningen (UMCG) binnen hun 
onderzoek wil onderzoeken of een FACT Jeugd methodiek geschikt is voor MPG’s 
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(multiproblemgezinnen). Er worden gemeenten gezocht die willen participeren aan dit 
onderzoek. Afgewacht wordt of dit deel van het onderzoek een goede optie voor het 
UMCG is.  
De voorzitter deelt mede dat er een strijd is mbt schending van het merkenrecht FACT. 8 
jaar geleden hebben Remmers van Veldhuizen en Jan van Schilt geprobeerd om dit 
merk te claimen, maar dat is niet gelukt. Er is een organisatie die als 1e FACT in zijn/haar 
naam heeft en deze naam geclaimd heeft. Deze organisatie schrijft aan diverse GGZ 
organisaties die met FACT werken een brief om gelden te claimen. GGZ NHN en F-ACT 
Nederland zijn hier reeds over samen met een jurist over in gesprek om dit te regelen. 
 
2. Voorstelrondje ivm nieuwe platformleden 
Arien Storm vertelt dat er bij Accare 7 FACT Jeugd teams zijn en dat er samengestelde 
teams in Friesland en Overijssel zijn waarvan 2 gecertificeerd. Is bezig met een training 
van beginnende teams om de niet goed lopende samengestelde teams goed te laten 
functioneren. Arien deelt mede dat Sita Reinsma van VNN en Lizelotte Vos van GGZ 
Friesland – Kinnik afwezig zijn ivm een overleg over samengesteld team. 
Mieke Verschure van Spirit vertelt dat Amsterdam 1 FACT Jeugd team heeft dat draait 
en dat een ander team afhangt van subsidie. 
Leontien Los van Lucertis vertelt dat er 10 FACT Jeugd teams zijn in alle stadia en dat er 
ook vaak een psychiater in een team hoort. 
Kees Bastiaanse van Jeugdriagg heeft 2 FACT Jeugd teams, zit in fusietraject ook met 
Lijn5 en Verslavingszorg en jeugdbescherming voor de toekomst. 18-23 jaar blijft bij 
zorgverzekeraar, DBCprijs (2012) is hiervan heel hoog – lopen tegen punt aan mbt 
zorginkoop.  
Joost Joormann is manager bedrijfsvoering Zorgbedrijf Kinderen & Jeugdigen bij 
Mondriaan. 1 FACT Jeugd team wordt 17 september gecertificeerd, 2e team in 
Maastricht is bezig om zich te laten certificeren. 
Nellieke de Koning van GGZ NHN heeft 1 gecertificeerd samengesteld FACT Jeugd 
team. 
Mimount Saou van Idris is gestart in mei 2014 met 3 FACT Jeugd teams en hopen in 
december gecertificeerd te zijn.  
Jan van Schilt is voorzitter van Platform FACT Jeugd en sluit zich bij Leontien Los aan. 
 
3. Naar aanleiding van verslag 20 juni 2014  
Tekstueel  
Punt 1, blz 2 bovenaan. Harry Kat van Idris heeft medegedeeld dat Idris 3 FACT Jeugd 
teams heeft en niet 4.  
De notulen zijn hierbij vastgesteld, met dank aan de notuliste. 
Naar aanleiding van 
Actielijst 
De op- en aanmerkingen worden in bijgevoegde actielijst verwerkt. 
 
4. Inkoopervaringen factjeugdteams 
Arien vertelt dat de druk nu al snel op de 18-23 jarigen ligt. De DBC prijs wordt van het 
jaar 2012 genomen. Vanuit inhoud gezien horen de 18-23 jarigen bij FACT Jeugd omdat 
de hersenen nog niet volgroeid zijn. Behalve 18-23 jarige chronische cliënten, dan 
worden zij snel verwezen naar volwassen FACT. 18-23 jarigen die bij ouders wonen zijn 
duidelijk FACT Jeugd cliënten, ook cliënten van die leeftijd die op school zitten. Er dient 
goed gekeken te worden wat cliënt zelf wil.  
Gemeenten vinden dat 18+ vaak bij zorgverzekeraars hoort. Afgevraagd wordt of FACT 
Volwassenen hier een uitspraak over wil doen. Afgesproken wordt dat de reeds 
geschreven brief aan Achmea door Kees Bastiaanse aan Jan wordt gestuurd zodat Jan 
deze gereed maakt voor een brief die gebruikt kan worden aan Zorgverzekeraar 
Nederland of alle gemeenten en aan bondgenoot VNG. Arien vraagt aan Peter 
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Dijkshoorn om gesprek met VNG aan te gaan. Vanuit gemeenten wordt bepaald hoe er 
ingekocht wordt. 
Mimount Saou vertelt mbt Breda/Tilburg dat de cliënt (ouders) uit alle organisaties mag 
kiezen en de gekozen organisatie wordt betaald door de gemeente. Gemeentes maken 
geen afspraken met organisaties, er zijn geen contracten.  
Arien Storm legt uit dat de gemeentes in Drenthe gezamenlijk inkopen en dat zij 
gezamenlijk achteraf betalen. 
 
5. Diverse korte bespreekpunten 
a. Stand van zaken F-ACT Onderzoek (zie bijlage) 
Er is geen controle cohort meer. Het is inclusief alle jongeren of alleen > 12 jaar ivm 
verschillende vragenlijsten. Modelbeschrijving FACT Jeugd is wel voor de gehele 
doelgroep. Zijn bezig met de samenwerkingsovereenkomsten, wanneer handtekening in 
bezit is dan promovendus werven. De onderzoekersbijeenkomst zal nu in januari/februari 
2015 plaatsvinden en er wordt gestopt met de controlegroep. Mieke Verschure en Kees 
Bastiaanse zijn het hier niet mee eens – dit is niet het volledig gewenste onderzoek – de 
controlegroepen zijn belangrijk. De klankbordgroep moet het uitgelegd krijgen. 
Afgesproken wordt dat er een afspraak komt tussen de klankbordgroep met de 
onderzoeksgroep. 
 
Het CCAF wil mbt het onderzoek meebetalen aan de kosten hiervan. Het CCAF heeft 
ook belang met het valideren van de vragenlijst. Teams zijn nog niet gecertificeerd, op 
het einde van het onderzoek wordt de meting herhaald, dit is het Platform toegezegd. 
Het gesprek met Margret Overdijk van het CCAF dd 20 juni jl. ging over het verkrijgen 
van korting op de auditkosten/certificeringskosten omdat het Platform zelf al zoveel werk 
gedaan heeft. Dat kan helaas niet geregeld worden. Wel het meebetalen van de kosten 
mbt het onderzoek. 
Het CCAF wil eigenaar worden van de vragenlijst. Nynke Frieswijk zal contact opnemen 
met Margret. 
b. Overzicht per provincie per 12/6/14 (zie bijlage) 
Dit overzicht wordt elk kwartaal volgens aanvullingen/wijzigingen aangepast. Een ieder  
wordt verzocht deze aan Karin Bonouvrie door te blijven geven. 
c. Infographic 
Karin Bonouvrie inventariseert van alle Platform FACT Jeugd-organisaties de 
mailadressen van de communicatie-afdelingen zodat Mascha van Someren van GGZ 
NHN de bewerkbare versie van de Infographic inclusief uitleg rechtstreeks aan hen kan 
mailen.  
d. Evaluatie bloggen 
Per 2 maanden zal een Platform FACT Jeugd organisatie een blog aanleveren. Spirit 
heeft reeds blog geschreven, dit stuk is tevens goed te gebruiken voor 
gemeentegesprekken. Nu is Accare aan de beurt, gevolgd door Idris. Artikel Nynke 
Frieswijk zal extra op website KJP komen te staan en Karin vraagt aan Erik van Dongen 
een FACT Jeugd praktijkervaring blog.  
 
6. Transitie en transformatie Jeugdhulp  
Het onderwerp wordt oriënterend besproken.  
 
7. Training FACT Jeugdaudits 
Op 20 juni hebben Jan van Schilt, Arien Storm met Margret Overdijk en Rob Jaspers een 
overleg gehad over de hoge kosten die de audits met zich mee brengen terwijl het 
Platform FACT Jeugd de Modelbeschrijving tot stand heeft gebracht, wat gepaard ging 
met hoge kosten en veel tijd (zie tevens agendapunt 5a). Het CCAF is gevraagd of het 
Platform beter gezamenlijk met CCAF kan optrekken. Aan het CCAF is reeds verteld dat 
auditoren teveel met een volwassen bril de FACT Jeugd-audits afnamen.  
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Er is voor het najaar van 2014 nog geen training ingepland. Zodra deze bekend is laat 
Margret Overdijk dit weten.  
 
Margret Overdijk wordt voor de Platformvergadering van 12 december uitgenodigd om 
het onderwerp verder te bespreken.  
 
In juni 2015 komt het CCAF en het Platform FACT Jeugd weer bij elkaar voor informatie 
vanuit feedback CCAF, feedback Platform en daarna hoe de procedure van de schaal 
zal gaan. Het CCAF wil het laagdrempelig houden en het daarna bekijken, het CCAF  wil 
er ook in investeren. Het Platform evalueert e.e.a. voor juni 2015 in een vergadering. 
 
8. Volgende vergadering en afsluiting 
De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 12 december om 14.00 uur in het 
Trimbosinstituut. Margret Overdijk van het CCAF wordt voor deze bijeenkomst 
uitgenodigd. 
De voorzitter sluit de vergadering om 15.35 uur en dankt een ieder voor zijn/haar inzet.  
 
 
 Acties 

 
 Wie 

1. Zelfredzaamheidmatrix. Thema gebruiken voor 
toekomstige thema-/teamleidersbijeenkomst 
door organisatie die ervaring hiermee heeft. 

2015 Alfred, Karin  

2. Peter Dijkshoorn vraagt het na bij VNG mbt de 
transitie vormgeven vanuit FACT Jeugd (+om 
gesprek met VNG aan te gaan) 

Arien vraagt na en 
laat het Jan weten 

Arien 

3. Verdienmodel + concrete bedragen opzetten. 
Nellieke en Arien hebben uitgebreide mail 
opgezet - hebben nog inhoudelijke respons 
nodig van Daan/Frits. 

 Daan 

4. Vast agendapunt: overzicht F-ACT Jeugd teams 
per provincie 

12/12 agenderen Karin 

5. Vast agendapunt: stand van zaken transitie 12/12 agenderen Karin 
6. Stand van zaken scholing. Team van Accare – 

bestaande uit div organisaties -start in juli. Alfred 
kijkt mee.  
 
Ervaren teams willen ook scholing, maar geen 
basisscholing. Alfred en Arien willen dit ook 
graag, gaan inventariseren  wat er aan 
opleidingswensen er zijn. Bijv. 
coachingsgroepjes opstellen. Of een 
teamleidersbijeenkomst combineren met iets 
voor psychiaters. 
Karin agendeert 12/12. Er waren voor 5/9 
vergadering 4 reacties binnen, Arien verzoekt 
alle aanwezigen om de mail van Alfred te 
beantwoorden zodat zij op 12/12 compleet zijn. 

Coachingsgroepje
s opstellen voor 
ervaren teams. 
 
 
 
Een 
teamleidersbijeen
komst faciliteren 
voor leermoment 
voor psychiaters. 

Alfred/Arien 
 
 
 
Karin 12/12 
agenderen 
 

7 Bloggen:  
Deze zomer schrijft Accare/Arien 2e  blog, 
daarna Harry Kat/Idris en ook Erik van 
Dongen/Lucertis kan een leuke praktijkervaring 
+ daarin FACT Jeugd vermelden aan Jeroen 
Buchli sturen. 

 Accare, Idris 
en Lucertis + 
anderen 

8 Bespreken ccaf/platform f-act jeugd adhv punt 7. Maart/april 2015 Karin 
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ivm ‘evaluatie juni 
2015’ 

9 Brief aan Achmea door Kees aan Jan sturen die 
Jan gereed maakt voor een brief aan 
Zorgverzekeraar Nederland en aan bondgenoot 
VNG. 

  

10 Afspraak klankbordgroep – onderzoeksgroep 
imv stopzetten controlegroep in het onderzoek 

 Nynke, Daan 

11 CCAF wil eigenaar worden van vragenlijst FACT 
Onderzoek. Contact opnemen met Margret 
Overdijk 

 Nynke 

    
 
 
 

 


